
 Eriävä mielipide hulevesimaksuun 

 

Jätän eriävän mielipiteen kaupunginhallituksen päätökseen: kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle 

hulevesimaksun käyttöönottamista. Mainitulla maksulla on tarkoitus pönkittää kaupungin taloutta eikä 

tietoa sen varmasta hyödyntämisestä kokonaisuudessaan hulevesien hallintaan saatu kokouksessa. 

Esittämiini tiedusteluihin missä Orimattilassa on hulevesien hallinnan ongelmia, kaupunkitekniselle 

johtajalle (ennakkoon) ja kokouksessa asiaa esitelleelle rakennuttamispäällikölle, sain vastaukseksi 

ainoastaan Pasinan alueen. Täällä ymmärtääkseni tilannetta jo korjataan. Mikäli Orimattilassa olisi 

säännöllisiä ongelmia hulevesien hallinnassa niitä olisi mielestäni pitänyt pystyä luettelemaan useammilla 

alueilla.    

Lisäksi hulevesimaksu kohdistuisi pääsääntöisesti taajama-alueille.  Kaupunkilaisten taloutta tullaan ensi 

vuonna rasittamaan mm. vesimaksujen korotuksilla, oletettavasti kiinteistö- ja mahdollisesti tuloveroja 

korotuksilla. Pidän esitystä maksujen keräämiseksi tällä hetkellä epäoikeudenmukaisena yleinen 

taloustilanne huomioiden.  
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